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COVID-19 武漢市の流行情況更新： 2020年 4月 16日 
武汉市 卫健委 wjw.wuhan.gov.cn 2020-04-17 11:53:34 来源： 武汉市 卫健委 

-------------------------------------------------------------------------------- 

2020年 4月 16日 0時～24 時までに、武漢全市では、新たに確診された患者は 0例、新増治癒退院患

者 17例、新増死者 0例、新規の疑似症例 0例だった。 

 

2020年 4月 16日 24時時点では、武漢全市は確診患者 50,333例（レビューにより 325例増加）を報

告。 内訳（現住所に基づき大流行ネットを統計）は： 江岸区で 6,563例、江漢区 5,236例、礄口区 6,852

例、漢陽区 4,693例、武昌区 7,543例、青山区 2,804例、洪山区 4,718例、東西湖区 2,471例、祭甸区

1,424例、江夏区 860例、黄陂区 2,117例、新洲区 1,071例、武漢開発区 1088例、東湖開発区 2,164例、東

湖風景区 483例、外地 246例となる。 

 

武漢全市では、累計治癒退院者 46,335例（一部の患者が何度も転院や入院、院内での転科等による誤

登録があったため、965人/回を減じている）、累計死者数は 3,869人（レビューにより 1,290人が増えた）

となった。 現有確診症例数は 129人（うち、重症者数は 15例、危篤患者数は 17例）、現有疑似症例は 0

例。 

 

武漢全市では新たに無症状感染者が 30人増えた（その中で、現住所に基づき大流行ネットを統計）： 

内訳は、江岸区 3例、江漢区 3例、礄口区 2例、漢陽区 6 例、武昌区 3例、青山区 3例、洪山区 4例、東

西湖区 1例、江夏区 2例、黄陂区 2例、武漢開発区 1例となる。 当日隔離を解除された人は 42例とな

り、現時点で医学観察を受けている人は 588人となった。 

 

2020年 4月 16日 0時～24 時までに、全市の発熱外来受診者は 365人回となり、前日より 14人増加し

たが、その中で初診は 233人となった。 4月 16日当日、全市における核酸検査件数は 40,965件（宮本

注： 日本との乖離が大きいことに注意を！）となった。 

 

http://wjw.wuhan.gov.cn/front/web/showDetail/2020041710528 
 

 

Wuhan Novel Coronavirus Pneumonia Epidemic Situation Update (April 16, 2020) 
Wuhan Municipal Health Commission wjw.wuhan.gov.cn 2020-04-17 11:53:34 Source: Wuhan Municipal 

Health Commission 

-------------------------------------------------------------------------------- 

From 0:00 to 24:00 on April 16, 2020, there were 0 newly confirmed cases, 17 newly discharged cases, 0 newly dead 

cases and 0 suspected cases. 

 

As of 24:00 on April 16, 2020, the city has reported a total of 50,333 diagnosed cases (an increase of 325 cases 

after our review). Among them (the big epidemic situation net is calculated according to the current address): 6563 

cases in Jiangan District, 5236 cases in Jianghan District, 6852 cases in Qiaokou District, 4693 cases in Hanyang 

District, 7543 cases in Wuchang District, 2804 cases in Qingshan District, 4718 cases in Hongshan District, 2471 

cases in Dongxihu District and 1424 cases in Caidian District, 860 cases in Jiangxia District, 2117 cases in Huangpi 

District, 1071 cases in Xinzhou District, 1088 cases in Wuhan Development Zone, 2164 cases in Donghu 

Development Zone, 483 cases in East Lake Scenic Area, and 246 cases in other places. 

 

A total of 46,335 cases were discharged from the hospitals (due to the transfer of some patients for multiple 

hospital transfer, multiple hospitalizations, and data input error in the hospital(s), 965 cases/time was reduced), and a 

total of 3869 deaths (an increase of 1,290 after review). There are currently 129 diagnosed cases (including 15 severe 

cases and 17 critical cases), and 0 suspected cases. 

 

There are 30 new asymptomatic infected cases in the city (including the big epidemic situation network according 

to the current address): 

 

3 cases in Jiang'an District, 3 cases in Jianghan District, 2 cases in Qiaokou District, 6 cases in Hanyang District, 3 

http://wjw.wuhan.gov.cn/front/web/showDetail/2020041710528


cases in Wuchang District, 3 cases in Qingshan District, 4 cases in Hongshan District, 1 case in Dongxihu District, 2 

cases in Jiangxia District and 2 cases in Huangpi District, 1 case in Wuhan Development Zone. On the same day, 42 

people were released from quarantine, and 588 people were under medical observation. 

 

From 0 o'clock to 24 o'clock on April 16, the city's hot spots received 365 visits, an increase of 14 from the 

previous day, including 233 first visits. On the day of April 16, the city's nucleic acid detection was 40,965 people. 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

武汉市新冠肺炎疫情动态（2020 年 4 月 16 日） 
武汉市 卫健委 wjw.wuhan.gov.cn 2020-04-17 11:53:34 来源： 武汉市 卫健委 

-------------------------------------------------------------------------------- 

2020 年 4 月 16 日 0 时至 24 时,全市新增确诊病例 0 例，新增出院病例 17 例，新增死亡病例 0 例，新增疑似病

例 0 例。 

 

截至 2020 年 4 月 16 日 24时，全市累计报告确诊病例 50333 例（核增 325 例）。其中（大疫情网按现住址统计）：

江岸区 6563 例、江汉区 5236 例、硚口区 6852 例、汉阳区   4693 例、武昌区 7543 例、青山区 2804 例、洪山区

4718 例、东西湖区 2471 例、蔡甸区 1424 例、江夏区 860 例、黄陂区 2117 例、新洲区 1071 例、武汉开发区 1088

例、东湖开发区 2164 例、东湖风景区 483 例、外地 246 例。 

 

全市累计治愈出院 46335 人（因部分病人多次转院、多次住院、院内转科误登记核减 965 人次），累计死亡 3869

人（核增 1290 人）。现有确诊病例 129 人（其中重症 15 人、危重症 17 人）,现有疑似病例 0 例。 

 

全市新增无症状感染者 30 人（其中大疫情网按现住址统计）：江岸区 3 例、江汉区 3 例、硚口区 2 例、汉阳区

6 例、武昌区 3 例、青山区 3 例、洪山区 4 例、东西湖区 1 例、江夏区 2 例、黄陂区 2 例、武汉开发区 1 例。当

日解除隔离 42 人，正在医学观察 588 人。 

 

4 月 16 日 0 时至 24 时,全市发热门诊接诊 365 人次，较上日增加 14 人,其中首诊 233 人。4 月 16 日当日，全市

核酸检测 40965 人。 

 

 
20200417D COVID-19 武漢市の流行情況更新： 2020 年 4 月 16 日（武漢市衛健委） 


